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Conrad-Smit, AJA

Van: e.smit@alblasserdam.nl

Verzonden: vrijdag 30 januari 2015 11:55

Aan: Conrad-Smit, AJA

Onderwerp: Nieuwsbrief 30-01-2015

Nieuwsbrief 30-01-2015 

  

Werk mee aan een aantrekkelijk centrum van en 

voor alle Alblasserdammers! 

 

Het centrum van Alblasserdam 

verdient uw aandacht. Voor een mooi 

centrum is een heldere toekomstvisie 

nodig.  Hieraan willen we samen met 

u, inwoners, ondernemers en 

maatschappelijke partners, werken.  

Huiskamer van Alb lasserdam 

Binnen de centrumvisie is de 

herinrichting van het gemeentehuis, Raadhuisplein en 

Cortgene het eerste wat aangepakt gaat worden. Deze plek 

moet een levendige ontmoetingsplaats in Alblasserdam 

worden, ‘de huiskamer’ van de gemeente, waar u graag 

 

Oproep Maatschappelijke 

Beursvloer 

   

  

  

  

Wilt u uw maatschappelijke 

betrokkenheid vorm geven? Wilt u uw 

onderneming profileren? Wilt u aan 

klantenbinding en PR doen of wilt u als 

Alblasserdamse ondernemer “gewoon” 

iets goeds doen? In dat geval mag u 

zeker niet ontbreken op de eerste 

Maatschappelijke beursvloer 

Alblasserdam welke zal plaatsvinden op 

vrijdag 20 maart 2015 tijdens NLDoet. 

Een landelijk concept wat in vele 
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samenkomt. We willen ons hierbij laten inspireren door u. 

Daarom nodigen we u uit voor een bijeenkomst op:  

Donderdag  12 februari van 19:15 – 21.30 uur in Cultureel 

Centrum Landvast, Haven 4 in Alblasserdam. Denk mee, 

doe mee en kom naar de bijeenkomst ‘Huiskamer van 

Alblasserdam’. 

• Het centrum moet een levendige ontmoetingsplaats 

worden 

• Hoe kan het Raadhuisplein beter worden gebruikt 

en/of gezelliger worden gemaakt?   

• Wat mist u aan winkels/horeca op het Cortgene en in 

het centrum? 

• In het gemeentehuis is ruimte voor nieuwe functies. 

Welke ideeën heeft u daarbij?  

Hierover willen we op deze avond met u in gesprek.  

Hoe gaan we dat  doen?  

U kent uw eigen dorp het beste. Daarom willen we uw ideeën 

en initiatief de ruimte geven. Tijdens deze bijeenkomst gaan 

we actief aan de slag met bovenstaande vragen. Samen 

bekijken we wat nodig is en wat we willen bereiken. De 

resultaten worden aan het einde van de avond op een 

creatieve wijze gepresenteerd.  

U bent van harte welkom. Graag tot ziens op donderdag 12 

februari. Kijk voor meer informatie op www.alblasserdam.nl 

Met vriendelijke groet, 

Namens de raad en het college van burgemeester en 

wethouders. 

  

  

Subsidiepot oplaadpaal bedrijven volledig 

gebruikt 

gemeente succesvol is aangeslagen en 

zelfs een terugkerend event is 

geworden. Het begrip sponsoring 

verdwijnt bijna naar samenwerkende 

partners/ondernemingen. 

Op de Beursvloer wisselen (lokale) 

ondernemingen en organisaties in een 

ongedwongen sfeer onderling diensten 

en goederen uit. Stichtingen en 

verenigingen krijgen zo hulp, in 

menskracht en middelen, die zij als 

(vrijwilligers)organisatie nodig hebben 

en u toont uw maatschappelijke 

betrokkenheid. Ter verduidelijking, er 

wordt dus niet gehandeld in geld of om 

sponsorgelden gevraagd. Creatief 

ondernemen met elkaar, daar draait het 

om! 

Aan de reacties die wij krijgen, merken 

we dat het idee achter de 

Maatschappelijke beursvloer 

aanspreekt. Maar daarmee zijn we er 

nog niet. Het is zaak dat bedrijven en 

organisaties zich daadwerkelijk gaan 

aanmelden zodat de beursvloer 

doorgang kan hebben. Uw 

onderneming heeft tot 30 januari 2015 

de tijd om zich aan te melden middels 

bijgevoegd aanmeldingsformulier of via 

info@stichtingwelzijnalblasserdam.nl 

Lees meer 

 

 

Herhaling oproep politie 
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In mei 2014 besloot het 

Drechtstedenbestuur dat bedrijven in 

de Drechtsteden subsidie konden 

aanvragen voor een oplaadpaal op 

eigen bedrijfsterrein. Voor de subsidieregeling werd een 

maximumbedrag van € 50.000, - beschikbaar gesteld. 

Inmiddels zijn er zoveel aanvragen ontvangen en gehonoreerd 

dat het subsidieplafond is bereikt. Het is daarom vanaf heden 

niet meer mogelijk subsidie voor oplaadpalen aan te vragen.  

Verbeteren luchtkwal i te i t  

Bedrijven kregen een bijdrage van 50% in de kosten voor de 

aanleg van een dubbele oplaadvoorziening of twee enkele 

oplaadvoorzieningen tot een bedrag van maximaal 

€1.000.  Als ook de laatste aanvraag is afgehandeld zijn ruim 

100 oplaadpunten op bedrijfsterreinen gerealiseerd. Het doel 

van de subsidieregeling is het bedrijfsmatig gebruik van 

elektrische auto’s bevorderen. Vergroening van het wagenpark 

draagt bij aan de verbetering van de luchtkwaliteit.  

Vervolg  

Of er een vervolg komt op de subsidieregeling moet blijken uit 

een evaluatie. Als en wanneer het weer mogelijk is subsidie 

aan te vragen dan wordt dat via de gebruikelijke kanalen 

(zoals www.Drechtsteden.nl, de gemeentepagina in de 

Klaroen en de bedrijvennieuwsbrief) gepubliceerd.  

 

Op verzoek van 

Jan-Peter de 

Vreede en de 

KVO werkgroep 

ontvangen jullie deze mailing om 

aandacht te vragen voor 

onderstaande.  

 

Op 8 januari 2015 heeft er bij het 

bedrijf Data Display Nieuwland parc 8 

een diefstal plaatsgevonden. De buit 

betrof een aanhangwagen met daarop 

een bouwsteiger/stelling. Op 15 januari 

2015 is er bij het bedrijf Holland 

Duurzaam aan de van Hennaertweg 13 

te Alblasserdam eveneens een 

aanhangwagen met een steiger/stelling 

weggenomen. Op 14 januari 2015 

heeft er een inbraak plaatsgevonden bij 

het bedrijf Jenbacher BV Kelvinring 58. 

Aldaar zijn diverse laptops 

weggenomen.  

Deze mailing is tevens een 

getuigenoproep. Waarbij Jan-Peter 

uiteraard benieuwd is of op de 

genoemde dagen, data en tijdstippen 

mensen iets verdachts 

hebben  op 0900-8844 .  

Lees Meer 

Aanmelden | Afmelden  

 


